
1/11 

BR.0002.44.2017.KR 

 

RADA MIASTA GRAJEWO 

VII Kadencja 

2014 – 2018 

 

 
 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR XLIV/17 

Z OBRAD XLIV ZWYCZAJNEJ SESJI 

RADY MIASTA GRAJEWO 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Grajewo, listopad 2017 r. 

 

 

 



2/11 

PROTOKÓŁ NR XLIV/17 
z obrad XLIV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 29 listopada 2017 

roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani Haliny Muryjas-

Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 20 

 Radnych obecnych na Sesji – 20 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 17.50 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Grabowska Wioleta 

11. Maleszewski Wojciech 

12. Mścichowski Andrzej 

13. Muryjas-Rząsa Halina 

14. Niewiarowski Andrzej 

15. Opara Anna 

16. Paszkowski Tomasz 

17. Podlaski Kazimierz 

18. Purwin Daniel 

19. Stefańska Monika 

20. Stuchła Marcin 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLIV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Informacja na temat działalności Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami w Polsce Oddział 

w Grajewie. 

6. Informacja na temat realizacji inwestycji drogowych za 10 miesięcy 2017 roku. 

7. Informacja o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania 

pracy oraz opinia Prezesa Sądu Rejonowego w Grajewie. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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a) sposobu załatwienia skargi mieszkańców ul. 11 Listopada na stan techniczny drogi; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej 

dla zakładu budżetowego miasta; 

c) przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok; 

d) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2018 

rok; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026; 

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli.  

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

11. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

12. Przyjęcie protokołów z XLI, XLII oraz XLIII Sesji Rady Miasta. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie XLIV Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XLIV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram XLIV zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na 20 radnych w obradach aktualnie bierze udział 19 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XLIV zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Poinformowała, że wpłynęła prośba Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami Oddział 

w Grajewie o wycofanie z porządku obrad pkt. 5 /Załącznik nr 3 do Protokołu/. Poddała 

go pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wykreśliła z porządku obrad pkt 5. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie wykreśliła z porządku obrad pkt 5 – przy 20 głosach za, 

0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

W związku ze zmianą kwalifikacji skargi na pismo interwencyjne przez mieszkańców 

ul. 11 Listopada podczas wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta postawiła wniosek 

o wycofanie z porządku obrad pkt 8a i poddała go pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wykreśliła z porządku obrad pkt 8a. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie wykreśliła z porządku obrad pkt 8a – przy 20 głosach za, 

0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Wobec braku innych wniosków poinformowała, że porządek obrad realizowany będzie 

w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad XLIV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Informacja na temat realizacji inwestycji drogowych za 10 miesięcy 2017 roku. 

6. Informacja o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania 

pracy oraz opinia Prezesa Sądu Rejonowego w Grajewie. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej 

dla zakładu budżetowego miasta; 

b) przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok; 

c) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2018 

rok; 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026; 

e) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli.  

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

11. Przyjęcie protokołów z XLI, XLII oraz XLIII Sesji Rady Miasta. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie XLIV Sesji Rady Miasta. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji 

i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 5 do Protokołu/. 

Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Podziękował Burmistrzowi oraz Skarbnikowi Miasta za opracowanie projektu budżetu miasta 

na 2018 rok. 

Pani Anna Opara – Radna Miasta Grajewo 

Zwróciła się z prośbą do Burmistrza oraz Komendanta Powiatowego Policji w Grajewie 

o zwiększenie patroli w rejonie placu zabaw przy Kościele pw. Trójcy Przenajświętszej 

w związku ze zniszczeniem ogrodzenia tego placu zabaw. 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta Grajewo 

Zadał burmistrzowi następujące pytania: 

1) Czy działki na terenie SSSE zostały odrolnione? 

2) Czy została wydana decyzja o warunkach zabudowy dla firmy Agrocentrum? 

3) Dlaczego firma projektowa, która złożyła 11 października wniosek o naniesienie poprawek  

nie otrzymała do tej pory żadnej odpowiedzi i nie może rozpocząć prac projektowych 

dla ul. Spokojnej i ul. Legionistów? 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Zapytała, czy miasto weźmie udział w ogłoszonym przez Ministra Sportu i Turystyki  programie 

„Sport dla wszystkich” w ramach przedsięwzięć z zakresu upowszechniania sportu wśród różnych 

grup społecznych i środowisk. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta Grajewo 

W związku z prowadzoną inwestycją budowy parkingu przy ul. Wiktorowo zwrócił się z prośbą 
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o przekierowanie chodnika dochodzącego do parkingu w lewo, żeby parkujące auta 

go nie blokowały. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Podziękował wszystkim, którzy brali udział w kweście na cmentarzu zorganizowanej 

przez Stowarzyszenie „Lepsze Grajewo”. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z brakiem innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 

są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

XXXVII Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 6 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 24 października 2017 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi 

Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                           

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXXVII Sesji Rady 

Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 24 października 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXXVII Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 24 października 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXXVII Sesji Rady Miasta – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Podziękowała Panu Burmistrzowi za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat realizacji inwestycji drogowych za 10 miesięcy 

2017 roku /Informacja stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału 

będą jakieś pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą  do przewodniczącej wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji 

inwestycji drogowych za 10 miesięcy 2017 roku. 
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Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji inwestycji 

drogowych za 10 miesięcy 2017 roku – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu 

wykonywania pracy oraz opinii Prezesa Sądu Rejonowego w Grajewie /Informacja stanowi 

Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta 

Poinformował, że obowiązek przedstawienia takiej wynika z przepisów prawa, a radni tę informację 

otrzymali. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 7a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta. Zapytała, czy w przedmiotowej 

sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/332/17 

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta. 

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/332/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta /Uchwała 

stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu 

współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok. Zapytała, 

czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/333/17 

w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2018 rok. 

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/333/17 w sprawie przyjęcia 

rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 

rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 7c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2018 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej 

sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta Grajewo 

Powiedział, że tą uchwałą odchodzimy od zeszłorocznych ustaleń, gdzie intencją było osobiste 

wrzucenie kart do urn przez głosującego. W tym roku można będzie wysyłać pocztą. Zachodzi 

obawa różnych patologii. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Zwróciła się o poparcie tych poprawek. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały wraz z poprawkami w Rozdziale 4 /Opinia Komisji 

stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały wraz z poprawkami w Rozdziale 4. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLIV/334/17 w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2018 rok. 

Głosowanie:  19 głosów za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLIV/334/17 w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2018 rok /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 13 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
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ad 7d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/335/17 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/335/17 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026 /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 14 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2017 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wtorkowego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 listopada 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/336/17 

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/336/17 w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/ 

przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem otworzyła punkt dotyczący sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli 

kompleksowej w zakresie działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Grajewie. 

Pani Wioleta Grabowska–  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Przedstawiła wyniki kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w zakresie działalności 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Grajewie. 
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem przedmiotowego 

sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w zakresie działalności Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Grajewie (Protokół Komisji Rewizyjnej nr 40/2017). 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną w zakresie działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Grajewie (Protokół 

Komisji Rewizyjnej nr 40/2017), przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone 

przez Państwa Radnych w punkcie 3. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odp. na pytanie pani Anny Opary dotyczące zniszczonego ogrodzenia placu zabaw przy Kościele 

pw. Trójcy Przenajświętszej 

Powiedział, że ogrodzenie zostanie przez nas naprawione. Zwrócił się z prośbą, by miejsce 

to oznaczyć na Krajowej Mapie Zagrożeń. 

Odp. na pytanie pana Jerzego Fidury dotyczące działek w SSSE 

Powiedział, że ta działka, która miała charakter rolny jest w tej chwili na etapie procedur 

rządowych. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Odp. na pytanie pana Jerzego Fidury dotyczące warunków zabudowy dla firmy Agrocentrum 

Powiedział, że w tej chwili prowadzone są dwa postępowania zgodnie z procedurami 

administracyjnymi (budowa 8 zbiorników na gaz oraz nadbudowa budynku produkcyjnego). 

Odp. na pytanie pana Jerzego Fidury dotyczące inwestycji w ul. Legionistów i ul. Spokojnej 

Powiedział, że firma projektowa chce wypłaty 4/5 ceny wykonania, a my jesteśmy w stanie zapłacić 

1/3 i radca prawny zastanawia się, jak wystąpienie firmy ocenić. Przedstawił plan budowy 

kanalizacji w tym rejonie – temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej dotyczące programu ogłoszonego przez Ministra Sportu 

i Turystyki 

Powiedział, że program ten jest przeznaczony dla organizacji pozarządowych i miasto nie może 

do niego przystąpić. 

Odp. na pytanie pana Zbigniewa Fadrowskiego dotyczące budowy parkingu przy ul. Wiktorowo  

Powiedział, że zostaną zbadane wszystkie możliwości w tej kwestii. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta Grajewo 

Zapytał, czy inwestycja na ul. Ekologicznej od skrzyżowania z ul. Kopernika do skrzyżowania 

z ul. Konstytucji 3 Maja zostanie wykonana ze środków własnych. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że będzie to etapowane z własnych środków. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta Grajewo 

Zapytał, czy Burmistrz mógłby wystąpić do GDDKiA z wnioskiem o rozebranie wysepki 

na skrzyżowaniu ul. Wojska Polskiego z ul. Cmentarną. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że ta i inne sprawy były zgłaszane do GDDKiA – do tej pory nie ma żadnego odzewu. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 
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z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 16 

do Protokołu/ w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 20 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XLI Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, 

co było przedmiotem obrad XLI Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści 

protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLI/17  z obrad XLI 

zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 24 października 2017 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLI/17 z obrad XLI zwyczajnej 

Sesji Rady Miasta z dnia 24 października 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – 

przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Następnie przyjęciu poddała protokół z XLII nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, który był wyłożony 

w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, co było przedmiotem 

obrad XLII Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu/. Następnie zwróciła się z 

zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści protokołu, a w związku z 

brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLII/17  z obrad XLII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 31 października 2017 roku – bez wprowadzania 

zmian w jego treści. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLII/17 z obrad XLII 

nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 31 października 2017 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Następnie przyjęciu poddała protokół z XLIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, który był 

wyłożony w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, co było 

przedmiotem obrad XLIII Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/. Następnie 

zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści protokołu,              

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLIII/17  z obrad 

XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 10 listopada 2017 roku – bez wprowadzania 
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zmian w jego treści. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLIII/17 z obrad XLIII 

nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 10 listopada 2017 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. Przypomniała o nadchodzących 

wydarzeniach i uroczystościach. Poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Miasta: 

• Pismo Wojewody Podlaskiego zawierające pismo pana Wiesława Ruszkowskiego /Załącznik 

nr 20 do Protokołu/ oraz odpowiedź Burmistrza w sprawie /Załącznik nr 21 do Protokołu/; 

• Pismo przedsiębiorców z ul. Magazynowej w Grajewie w sprawie podwyższenia parametrów 

technicznych i eksploracyjnych ul. Magazynowej /Załącznik nr 22 do Protokołu/. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 17.50 zamknęła XLIV Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XLIV zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 

 


